

LE LIEN DIRECT

Pour plus d'informations, contactez :

Manny D'Souza

19 juin 2025



514-526-6870

1-866-925-5952 www.1976usw.ca

DIRECT LINK

For more information, please contact:

mdsouza@1976usw.ca

June 19, 2025

TO ALL MEMBERS OF LOCAL 1976 AT GARDAWORLD OTTAWA AIRPORT

Brothers and Sisters,

We are writing to inform you that after three days of meetings talks have broken off with GardaWorld. After several rounds of negotiations, what was presented to your committee fell short of attaining a fair and respectful agreement. This final offer falls short of the priorities of the Screening Officers at YOW.

We will be holding a membership meeting next week to present and discuss the company's monetary final offer. This meeting is your opportunity to hear the full details, ask questions, and understand what's at stake before any next steps are taken. Your voice matters, and your attendance is critical.

In Solidarity,

YOW Bargaining Committee,

Anish Sethi, Barry Pascoe, Shenghong Zhong, Stevan Kerestes, Kristopher Marzitelli,
Manny D'Souza, Tracy Simpson

LE LIEN DIRECT

Pour plus d'informations, contactez :

Manny D'Souza

19 juin 2025



514-526-6870

1-866-925-5952 www.1976usw.ca

DIRECT LINK

For more information, please contact:

mdsouza@1976usw.ca

June 19, 2025

À TOUS LES MEMBRES DE LA SECTION LOCALE TC 1976 CHEZ GARDAWORLD À L'AÉROPORT D'OTTAWA

Confrères et Consœurs,

Nous vous écrivons pour vous informer qu'après trois jours de réunions, les discussions avec GardaWorld sont rompues. Après plusieurs séries de négociations, ce qui a été présenté à votre comité n'a pas permis d'atteindre une entente juste et respectueuse. Cette offre finale ne répond pas aux priorités des agents de contrôle à YOW.

Nous tiendrons une réunion des membres la semaine prochaine pour présenter et discuter de l'offre monétaire finale de la compagnie. Cette réunion est votre occasion d'entendre tous les détails, de poser des questions et de comprendre ce qui est en jeu avant toute décision. Votre voix compte et votre présence est essentielle.

En toute solidarité,

Comité de négociation de YOW

Anish Sethi, Barry Pascoe, Shenghong Zhong, Stevan Kerestes, Kristopher Marzitelli,
Manny D'Souza, Tracy Simpson
